
I presto, že v CR jsou koleckové lyže
pouhým speciálním tréninkovým prostredkem
bežcu na lyžích pro trénink v letních mesících,
dosahují naši bežci výborných výsledku pri
závodech SP. Jednou z nich je clenka
reprezentacního družstva žen, 19-letá rodacka
z Rychnova nad Knežnou závodící za TJ SVS
Krkonoše Vrchlabí, Ivana Janecková.

Letos, pri ME v Jablonci nad Nisou získala
zlato na 5 km dlouhý prolog klasickou technikou
z Bílého Potoka na Smedavu. Následující den
pridala ke zlatu stríbrnou medaili ze závodu na
20 km volne gundersenovou metodou.

* Ivo,gratuluji. Zdá se, že by ses mohla
tomuto sportu venovat profesionálne. Ty se
však specializuješ na jiný sport…

Jsem clenkou reprezentace žen v behu na
lyžích . Koleckové lyže, tenis, lezení po skalách a
stene ci další sporty jsou pro me spíše doplnkem.

* I pres výsledky, kterých na koleckových dosahuješ? Leckdo by
závidel.. Pochlub se temi nej:

Dobrá, proc ne. Takže:
2000 – Itálie – WC -20 km do kopce – 1.místo

 Francie – 7 km do kopce – 1.místo
 Francie – 10 km skate – 2. místo

2001 – Nemecko – ME – 2 x 4.místo
2002 – Cechy – SP – 2 x 1.místo

* Kdo a kdy Te ke sportu dovedl?
Rodice. Do mých patnácti me trénoval Josef Michl. Prošla jsem juniorskou

reprezentací; nyní jsem v seniorské. Mým domovským klubem je TJ SVS Krkonoše
Vrchlabí a trenérem Aleš Suk.

* Proc deláš bežecké lyžování?
Nejak me to naplnuje. Prináší radost me i mým blízkým a vyplnuje muj volný

cas.

*Presto dosahuješ výborných výsledku. Domácí tituly mluví za všechno.
Jak je to ve srovnání s mezinárodním lyžováním?

2001 – EYOWD – Finsko – 5km CL – 4.místo
- 10km S – 8.místo

2002 – MSJ – Nemecko – 5km S – 14.místo
- sprint – 30.místo

2003 – MS Val di Fiemme – skiduatlon – 47.místo
- štafety – 9.místo

MSJ – Svédsko – 15km S – 10.místo
- 5km CL – 10.místo
- štafety – 4.místo



* Za úspechy však stojí tvrdý
trénink. Mužeš prozradit, kolik km rocne
trénuješ?

Za rok okolo 6-6,5 tis.km. Z toho 1,2
tis.km na koleckových lyžích a 2,8 tis.km na
lyžích v zime.

*Nyní studuješ na gymnáziu ve
Vrchlabí. Ceká Te maturita. Co dál?

Ráda bych studovala fyzioterapii.

* Ivco, je Ti 19. Máš predstavu, jak
dlouho bys chtela sportovat?

Dokud budu zdravá a bude me to
bavit.

* Ale preci jen, nebude to vecne.. Máš predstavu, co bys chtela jednou
delat?

Ráda bych pracovala jako fyzioterapeutka. Proto bych ji chtela studovat.

* Nyní jsi v reprezentaci. Prozradíš, jaké máš sportovní cíle?
Dostat se minimálne na jednu olympiádu a být do 15.místa.

* Máš oblíbené místo ci závodní trat?
Ne, každé místo má své pro a proti. Ráda je strídám, nesnáším stereotyp.

* A co kolegové z reprezentace? Jste prátelé?
Nejvíce si rozumím s Petrou Markelovou. Ale všichni jsou fajn…☺

* Ivanko, poslední otázka, ale ne ze sportu. Chtela bys neco ve svém
živote zmenit?? A co naopak ne??

Rozhodne bych za nic na svete nevymenila moje rodice. A zmenit?? .. Možná
obcas svoji výbušnou náladu..

* Ivo, díky moc za Tvuj cas a preji Ti mnoho dalších úspechu..

Profil  -  Ivana:
Jméno: Ivana Janecková
Narozena: 8.3.1984; Rychnov nad Knežnou
Job: student
Co mám ráda: sporty, setkání s práteli, italská
kuchyne, cervené víno, šampanské, káva
Nerada: curling, rajcata, tvrdý alkohol,..
Výbava: Lyže Eagl (KL), Fischer; boty Alpina,
hole Exel, oblecení Sportfool
Idol: B. Daehlie, V. Smirnov, J. Železný
Sen: cesta okolo sveta
Životní cíl: mít bezva rodinu a být úspešná
v budoucí práci
Životní krédo: nikdy se nevzdat za žádnou cenu
bez boje

Veronika Hrušková             


